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Møteprotokoll 

9/13  

 

 

 

Møte: 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 

Møtested: Sørkedalsveien 150 A. Møterom Bogstad 

Møtetid: 02.12.2013 kl. 18:00 

Sekretariat: 23 47 60 64 

 

 

 

 

 

Møteleder: Arild Gjervan (H) 

  

Tilstede:  Lars Madsen (H) 

Ingrid Nyhus (H) 

Frank Aubert (A) 

Terje Bjøro (V) 

Asbjørn Hjertén (F) 

  

Forfall:  

  

Som vara møtte:   

  

I tillegg møtte: Jan Olsen Nytveit, bydelsdirektør 

Elin Horn Galtung (H), leder for Vestre Aker bydelsutvalg 

  

Møtesekretær: Reidun Strøm, enhetsleder for bydelsdirektørens stab 

  

 

Åpen halvtime 

 

Det var ingen publikum til stede. 

 

 

Godkjenning av innkalling 

 

Innkallingen ble godkjent uten merknader.  
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Godkjenning av sakskart 

 

Sakskartet ble godkjent uten merknader. 

 

Informasjon 

 

Eskild Rolstad fra KLP Eiendom Oslo AS informerte om prosjekt Slemdalsveien 35-37, 

Frøen som ønskes omregulert til boligformål. 

 

 

Eventuelt 

 

 

Saker til behandling 

63/13 13/00098-17 
Protokoll fra møte i Byutvikling-, miljø- og 

samferdselskomiteen 4. november 2013 
3 

64/13 13/00423-23 Forslag til årsplan og budsjett 2014 Bydel Vestre Aker 4 

65/13 12/01271-12 Bjørnveien 109 - Oppstart av planarbeid 6 

66/13 13/00399-4 
Vassfaret 1-16, Gaupefaret 2-23 - varsel om oppstart av 

planarbeid 
7 

67/13 13/01462-2 
Vækerøveien 195 B, Austliveien 1, 2 og 4 - Røa torg - 

Planforslag til offentlig ettersyn - Detaljregulering 
8 

68/13 13/01478-2 
Diakonhjemmet østre del - Kunngjøring om igangsetting av 

reguleringsarbeid 
11 

69/13 12/00447-11 
Status på gang- og sykkelvei/utvidet veiskulder for 

Sørkedalsveien fra Peder Ankers plass til Skansebakken 
13 

70/13 13/01121-3 Folkehelsemeldingen - kortversjon 14 

71/13 13/00096-17 
Informasjonssaker til Byutvikling-, miljø- og 

samferdselskomiteens møte 2. desember 2013 
15 
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Saker til behandling 

 

63/13 Protokoll fra møte i Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 4. 

november 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 63/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen godkjenner protokollen fra møte 4. november 

2013. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og fattet 

følgende vedtak 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen godkjenner protokollen fra møte 4. november 

2013. 
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64/13 Forslag til årsplan og budsjett 2014 Bydel Vestre Aker 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 64/13 

2 Helse- og sosialkomiteen 05.12.2013 49/13 

3 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 05.12.2013 45/13 

4 Bydelsutvalg 12.12.2013 195/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 
Bydelsdirektøren viser til forslag til budsjett for 2014 og anbefaler bydelsutvalget å fatte følgende 

vedtak: 

1. 

 

 

 

 

 

 

 

Bydelsutvalget slutter seg til de aktivitetsendringer, strategier, tiltak, måltall, budsjett, 

årsverk og budsjettforutsetninger som er angitt under de respektive enheter i Kap. 5: 

a) Pkt. 5.1  Stabsenhetene HR, økonomi og bydelsdirektørens stab) 

b) Pkt. 5.2.1  Enhet for sosial/NAV 

c)  Pkt. 5.2.2  Økonomisk sosialhjelp 

d) Pkt. 5.2.3  Enhet for barnehager 

e) Pkt. 5.2.4  Ressursenhet for barn og unge 

f) Pkt. 5.2.5  Enhet for helsestasjon og skolehelsetjeneste 

g) Pkt. 5.2.6  Enhet for forebygging barn og unge 

h) Pkt. 5.2.7  Enhet for barnevern 

i) Pkt. 5.2.8  Enhet for bestiller 

j) Pkt. 5.2.9  Enhet for hjemmetjenester 

k) Pkt. 5.2.10   Enhet for forebygging og rehabilitering 

l) Pkt. 5.2.11  Enhet for boliger, dagsentra og psykisk helse  

2. Bydelsutvalget avvikler 0,6 årsverk som kommunal fastlege 

3. Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag om budsjettfordeling innenfor 

funksjonsområder og KOSTRA funksjoner slik de fremkommer i Kap. 8. 

4. Bydelsdirektøren får fullmakt til å omdisponere budsjettmidler innenfor rammen for 

videredelegering som angitt i økonomireglementet pkt. 4.3 a, b og c.  

5. Bydelsutvalget slutter seg til tilleggsinnstillingen fra bydelsdirektøren som er lagt frem som 

følge av endringer i bystyrets budsjettbehandling.  

6. Driftstilskuddet til Vinderen seniorsenter fastsettes til 1,170 mill. kroner justert med 

prisvekst, men ekskl. husleie som dekkes direkte av bydelen. Husleien for 2014 er  

kr. 620 000. 

7. Driftstilskudd til Vestre Aker frivillighetssentral fastsettes til kr 290.000. 

8. Til frivillige tiltak avsettes kr. 120 000 generelt som er tilsvarende budsjett 2013 

9. Det iverksettes produktivitetstiltak i alle enheter i forbindelse med nedtak av 30 årsverk fra 

01.09.2014. For å redusere risikoen for et svekket tjenestetilbud skal det gjennomføres prosesser 

i alle enheter for å sikre en effektiv og målrettet drift. Prosessene har som hovedmål å øke 

produktiviteten med minst 15% for å frigjøre ressurser. Prosessene skal avsluttes innen 

01.06.2013 

10. For barnehagene i Sørkedalsveien 150/FO bygget er det inngått en leieavtale på 15 år. Det er kun  

Huseby barnehage i FO bygget som i dag har status som permanent barnehage. Pyramiden og 
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Persbråten er midlertidige. Bydelsdirektøren foreslår å avvikle Pyramiden og Persbråten 

barnehage og organisere tilbudet i Sørkedalsveien 150 under Huseby barnehages ledelse og drift 

 

 

Møtebehandling 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen foreslår at saken tas direkte i bydelsutvalget. 

 

 

Votering 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak  

 

Saken tas direkte i bydelsutvalget. 
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65/13 Bjørnveien 109 - Oppstart av planarbeid 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 65/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 196/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ser positivt på at planarbeidet nå settes i gang. 

 

Møtebehandling 

 

Høyre fremmet følgende forslag: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget til tilføyelse om idrett i dagens regulering for 

tomten. Vestre Aker bydelsutvalg finner det imidlertid beklagelig at dette begrepet ikke ble 

lagt inn fra begynnelsen av da det var foreslått av flere hver gang saken var til høring, for det 

ville spart alle for en unødvendig ny runde om reguleringsbestemmelsene for tomten. 

 

Spesielt er dette beklagelig da vi er tilsendt to brev fra Undervisningsetaten om endringer av 

skolegrensene for flere av barneskolene i de vestlige bydelene, som understreker det store 

behovet det er for at ny skole på denne tomten etableres så fort som mulig. Bydelsutvalget 

forutsetter derfor at alle etater nå prioriterer denne skolen slik at den kan etableres så fort som 

mulig. 

 

Votering 

 

Høyres forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak  

 

Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget til tilføyelse om idrett i dagens regulering for 

tomten. Vestre Aker bydelsutvalg finner det imidlertid beklagelig at dette begrepet ikke ble 

lagt inn fra begynnelsen av da det var foreslått av flere hver gang saken var til høring, for det 

ville spart alle for en unødvendig ny runde om reguleringsbestemmelsene for tomten. 

 

Spesielt er dette beklagelig da vi er tilsendt to brev fra Undervisningsetaten om endringer av 

skolegrensene for flere av barneskolene i de vestlige bydelene, som understreker det store 

behovet det er for at ny skole på denne tomten etableres så fort som mulig. Bydelsutvalget 

forutsetter derfor at alle etater nå prioriterer denne skolen slik at den kan etableres så fort som 

mulig. 
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66/13 Vassfaret 1-16, Gaupefaret 2-23 - varsel om oppstart av planarbeid 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 66/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 197/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ser positivt på at planarbeidet nå startes opp. 

 

Møtebehandling 

 

Høyre fremmet følgende forslag: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg er meget glad for at denne saken nå snart kan ferdigbehandles slik 

at Reguleringsplanen blir i henhold til Bystyrets vedtak, som er mange år gammelt. 

 

Det er alltid beklagelig når slike reguleringsplaner tar så lang tid å ferdigstille etter vedtak i 

Bystyret da det kan skape usikkerhet i forhold til faren for omkamp. 

 

Votering 

 

Høyres forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

Vestre Aker bydelsutvalg er meget glad for at denne saken nå snart kan ferdigbehandles slik 

at Reguleringsplanen blir i henhold til Bystyrets vedtak, som er mange år gammelt. 

 

Det er alltid beklagelig når slike reguleringsplaner tar så lang tid å ferdigstille etter vedtak i 

Bystyret da det kan skape usikkerhet i forhold til faren for omkamp. 
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67/13 Vækerøveien 195 B, Austliveien 1, 2 og 4 - Røa torg - Planforslag til 

offentlig ettersyn - Detaljregulering 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 67/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 198/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen merknader til planforslaget for Vækerøveien 195 b, 

Austliveien 1, 2 og 4 - Røa torg. 

 

Møtebehandling 

Høyre fremmet følgende forslag: 

 

BU anser at Forslagsstillers forslag er mer i tråd med bydelens ønsker for utvikling av dette 

området. I PBEs alternativ vises det til at planen for Bymessig fortetting på Røa ikke skulle 

inneholde handelssentre under bakken, men forretninger som henvender seg til Vækerøveien 

som handlegate med et tilnærmet yrende liv, og samtidig påviser etaten at utbyggingen av 

Røa Senter har medført at mye av handlemønsteret har blitt overført til Røa Senter og tappet 

de andre områdene. BU vil i den forbindelse minne Plan- og bygningsetaten om at det var 

etaten selv som godkjente planene for dagens utbygging av Røa Senter til tross for 

bydelsutvalgets protester, for vi ønsket å være tro mot Reguleringsplanens intensjoner, noe 

som overhodet ikke ble tatt hensyn til. Vestre Aker BU finner det derfor fordelaktig at med 

Forslagstillers plan vil det igjen kunne skapes balanse mellom de to områdene sør og nord for 

Griniveien og det i seg selv vil skape liv til Vækerøveien da det vil medføre vesentlig bedre 

varetilbud for hele bydelens vestligste del. Vestre Aker bydelsutvalg støtter derfor 

Forslagsstillers plan for handel både under og over bakken, og regner med at 

Samferdselsetatens krav til en tinglyst erklæring om at Kommunen ikke stilles ansvarlig for 

eventuelle skader et slikt anlegg kan medføre på Austliveien. 

 

BU anser at det med dagens trafikk er problematisk med den store utbyggingen hele 

Reguleringsplanen for Røa – bymessig fortetting medfører FØR Røa-tunellen er etablert, men 

da dette argumentet i sin tid ble hevdet fra bydelsutvalgets side, fant ikke Oslo Bystyre det å 

være tungtveiende grunner nok til å frafalle ønske om en fortetting ved trafikk knutepunktet 

Røa. Samtidig har Oslo Bystyre vært medpådriver til Bydelsutvalget for å få realisert denne 

tunnelen og vedtatt flere ganger at den skal bygges, og den er derfor lagt inn i Oslopakke 3, 

der vedtaket er at byggingen av Røa-tunnelen skal starte i 2016. Planprosessen er i full gang 

for Røa- tunnelen med samme siktemål; den skal påbegynnes i 2016! Vestre Aker 

bydelsutvalg mener derfor at PBEs argumenter mot en så stor utbygging på Planforslagets 

areal derfor er lite relevant, men samtidig mener Bydelsutvalget at nettopp derfor må det 

etableres tilstrekkelig med parkeringsplasser og at maksimumstallene må benyttes, ikke 

minimums som etaten foreslår. Det bør også vurderes om ikke det bør anlegges nok 

parkeringsplasser til å dekke et visst behov for såkalt Innfartsparkering, noe som vil styrke 

bruken av kollektivtrafikken fra Røa. 
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Vestre Aker bydelsutvalg anser at Forslagsstillers planforslag med 70 leiligheter, se s 12 av 

20, ikke 80 som etaten har lagt til grunn i sin oversendelse, er et akseptabelt antall og vil 

derfor støtte Forslagstillers plan også på dette området. 

 

Hva gjelder høydebegrensningene PBE ønsker å legge til grunn, er BU også uenig i det da 

nettopp økt handelsareal under jorden og større høyder på bygningene syd for Austliveien gir 

et stort og åpent torg til glede for bydelens beboere. Selv dagens inneklemte torg har i alle år 

vært en viktig møteplass for beboerne, og et enda større og meget lysere torg vil derfor 

utvilsomt være meget gunstig. 

 

En videre utbygging og utvidelse av Samfunnshus Vest kommer også til å bli et kjærkomment 

tilbud for alle beboerne i de vestlige bydelene, og ikke minst vil det medføre vesentlig bedre 

kulturtilbud for alle aldersgrupper, noe som er helt påkrevet nå etter Bystyret meget 

beklagelig har avslått planene for en kulturskole i samarbeid med Røa Menighet på tomten 

der barnehagen skal bygges. 

 

Konklusjon: Vestre Aker bydelsutvalg støtter Forslagsstillers Plan for området, og er helt 

uenig i PBEs forslag. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

BU anser at Forslagsstillers forslag er mer i tråd med bydelens ønsker for utvikling av dette 

området. I PBEs alternativ vises det til at planen for Bymessig fortetting på Røa ikke skulle 

inneholde handelssentre under bakken, men forretninger som henvender seg til Vækerøveien 

som handlegate med et tilnærmet yrende liv, og samtidig påviser etaten at utbyggingen av 

Røa Senter har medført at mye av handlemønsteret har blitt overført til Røa Senter og tappet 

de andre områdene. BU vil i den forbindelse minne Plan- og bygningsetaten om at det var 

etaten selv som godkjente planene for dagens utbygging av Røa Senter til tross for 

bydelsutvalgets protester, for vi ønsket å være tro mot Reguleringsplanens intensjoner, noe 

som overhodet ikke ble tatt hensyn til. Vestre Aker BU finner det derfor fordelaktig at med 

Forslagstillers plan vil det igjen kunne skapes balanse mellom de to områdene sør og nord for 

Griniveien og det i seg selv vil skape liv til Vækerøveien da det vil medføre vesentlig bedre 

varetilbud for hele bydelens vestligste del. Vestre Aker bydelsutvalg støtter derfor 

Forslagsstillers plan for handel både under og over bakken, og regner med at 

Samferdselsetatens krav til en tinglyst erklæring om at Kommunen ikke stilles ansvarlig for 

eventuelle skader et slikt anlegg kan medføre på Austliveien. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg anser at det med dagens trafikk er problematisk med den store 

utbyggingen hele Reguleringsplanen for Røa – bymessig fortetting medfører FØR Røa-

tunellen er etablert, men da dette argumentet i sin tid ble hevdet fra bydelsutvalgets side, fant 

ikke Oslo Bystyre det å være tungtveiende grunner nok til å frafalle ønske om en fortetting 

ved trafikk knutepunktet Røa. Samtidig har Oslo Bystyre vært medpådriver til Bydelsutvalget 

for å få realisert denne tunnelen og vedtatt flere ganger at den skal bygges, og den er derfor 

lagt inn i Oslopakke 3, der vedtaket er at byggingen av Røa-tunnelen skal starte i 2016. 

Planprosessen er i full gang for Røa- tunnelen med samme siktemål; den skal påbegynnes i 

2016! Vestre Aker bydelsutvalg mener derfor at PBEs argumenter mot en så stor utbygging 
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på Planforslagets areal derfor er lite relevant, men samtidig mener Bydelsutvalget at nettopp 

derfor må det etableres tilstrekkelig med parkeringsplasser og at maksimumstallene må 

benyttes, ikke minimums som etaten foreslår. Det bør også vurderes om ikke det bør anlegges 

nok parkeringsplasser til å dekke et visst behov for såkalt Innfartsparkering, noe som vil 

styrke bruken av kollektivtrafikken fra Røa. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg anser at Forslagsstillers planforslag med 70 leiligheter, se s 12 av 

20, ikke 80 som etaten har lagt til grunn i sin oversendelse, er et akseptabelt antall og vil 

derfor støtte Forslagstillers plan også på dette området. 

 

Hva gjelder høydebegrensningene PBE ønsker å legge til grunn, er BU også uenig i det da 

nettopp økt handelsareal under jorden og større høyder på bygningene syd for Austliveien gir 

et stort og åpent torg til glede for bydelens beboere. Selv dagens inneklemte torg har i alle år 

vært en viktig møteplass for beboerne, og et enda større og meget lysere torg vil derfor 

utvilsomt være meget gunstig. 

 

En videre utbygging og utvidelse av Samfunnshus Vest kommer også til å bli et kjærkomment 

tilbud for alle beboerne i de vestlige bydelene, og ikke minst vil det medføre vesentlig bedre 

kulturtilbud for alle aldersgrupper, noe som er helt påkrevet nå etter Bystyret meget 

beklagelig har avslått planene for en kulturskole i samarbeid med Røa Menighet på tomten 

der barnehagen skal bygges. 

 

Konklusjon: Vestre Aker bydelsutvalg støtter Forslagsstillers Plan for området, og er helt 

uenig i PBEs forslag. 
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68/13 Diakonhjemmet østre del - Kunngjøring om igangsetting av 

reguleringsarbeid 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 68/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 199/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen merknader til forslag til planprogram for Diakonhjemmet 

østre del. 

 

Møtebehandling 

 

Høyre og Venstre fremmet følgende felles forslag: 
 
Vestre Aker bydelsutvalg finner forslaget fra Diakonhjemmets Stiftelse spennende da det 

inneholder forslag som kan være til stor nytte og gled for mange av bydelens nåværende og 

kommende beboere. Bydelsutvalget finner imidlertid at forslaget om høyder opp til 12 etasjer 

er langt over tålegrensen for en utbygging så nær store boligområder, og foreslår derfor 

høydebegrensninger som i Reguleringsvedtaket for Røa – bymessig fortetting. Spesielt vil 

høyder på 12 etasjer kunne medføre skyggelegging av villabebyggelsen i de aller nærmeste 

områdene, spesielt på østsiden av Slemdalsveien der store deler av området består av vernet 

bebyggelse med klare begrensninger for endring.  

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at det bør være differensierte høyder på utbyggingsarealene 

og at de største høydene legges på områdets flateste del. Det blir derfor helt nødvendig å 

utarbeide soldiagram som viser hvordan solen vil falle i løpet av hele året, ikke bare for et par 

måneder, og ta stort hensyn i utbyggingen til de funnene soldiagrammene vil vise.  

 

Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget om at det etableres en felles stasjon for dagens 

stasjoner på Frøen og Steinerud som er tilrettelagt for funksjonshemmede, da en slik 

tilretteleggelse er umulig på disse stasjonene. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at det grønne preget området har i dag i størst mulig grad 

ivaretas. 

 

Votering 

Høyre og Venstres felles forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

Vestre Aker bydelsutvalg finner forslaget fra Diakonhjemmets Stiftelse spennende da det 

inneholder forslag som kan være til stor nytte og gled for mange av bydelens nåværende og 

kommende beboere. Bydelsutvalget finner imidlertid at forslaget om høyder opp til 12 etasjer 
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er langt over tålegrensen for en utbygging så nær store boligområder, og foreslår derfor 

høydebegrensninger som i Reguleringsvedtaket for Røa – bymessig fortetting. Spesielt vil 

høyder på 12 etasjer kunne medføre skyggelegging av villabebyggelsen i de aller nærmeste 

områdene, spesielt på østsiden av Slemdalsveien der store deler av området består av vernet 

bebyggelse med klare begrensninger for endring.  

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at det bør være differensierte høyder på utbyggingsarealene 

og at de største høydene legges på områdets flateste del. Det blir derfor helt nødvendig å 

utarbeide soldiagram som viser hvordan solen vil falle i løpet av hele året, ikke bare for et par 

måneder, og ta stort hensyn i utbyggingen til de funnene soldiagrammene vil vise.  

 

Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget om at det etableres en felles stasjon for dagens 

stasjoner på Frøen og Steinerud som er tilrettelagt for funksjonshemmede, da en slik 

tilretteleggelse er umulig på disse stasjonene. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at det grønne preget området har i dag i størst mulig grad 

ivaretas. 
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69/13 Status på gang- og sykkelvei/utvidet veiskulder for Sørkedalsveien fra 

Peder Ankers plass til Skansebakken 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 69/13 

2 Bydelsutvalg 12.12.2013 200/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

Vestre Aker bydelsutvalg ber Bymiljøetaten om en redegjørelse for hva som til nå er gjort 

vedrørende gang og sykkelvei i Sørkedalsveien fra Peder Ankers plass til Skansebakken. 

 

Møtebehandling 

 

Høyre fremmet følgende tilleggsforslag: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at kommunen nå må prioritere denne veistrekningen i sitt 

arbeid med å skille de myke og harde trafikantene, for de meget trafikkfarlige forholdene er 

blitt klart forverret etter vi sendte inn bydelens Høringssvar på saken i februar 2011, se 

vedlegg. Spesielt er dette blitt betydelig forverret i driftssesongen for Wyller-

/Tryvannanlegget etter det er utvidet, en utvidelse vi finner meget gledelig, men ikke desto 

mindre har det også negative konsekvenser for trafikksikkerheten i Sørkedalsveien da 

pigging, sykling og rulleskibruk er blitt en nærmest helårs virksomhet. Og for gående er det 

livsfarlig å benytte veien da det ikke finnes fortau langs hele strekningen og veibanen er 

meget smal. 

 

Votering 

 

Bydelsdirektørens forslag med Høyres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ber Bymiljøetaten om en redegjørelse for hva som til nå er gjort 

vedrørende gang og sykkelvei i Sørkedalsveien fra Peder Ankers plass til Skansebakken. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at kommunen nå må prioritere denne veistrekningen i sitt 

arbeid med å skille de myke og harde trafikantene, for de meget trafikkfarlige forholdene er 

blitt klart forverret etter vi sendte inn bydelens Høringssvar på saken i februar 2011, se 

vedlegg. Spesielt er dette blitt betydelig forverret i driftssesongen for Wyller-

/Tryvannanlegget etter det er utvidet, en utvidelse vi finner meget gledelig, men ikke desto 

mindre har det også negative konsekvenser for trafikksikkerheten i Sørkedalsveien da 

pigging, sykling og rulleskibruk er blitt en nærmest helårs virksomhet. Og for gående er det 

livsfarlig å benytte veien da det ikke finnes fortau langs hele strekningen og veibanen er 

meget smal. 
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70/13 Folkehelsemeldingen - kortversjon 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 70/13 

2 Helse- og sosialkomiteen 05.12.2013 53/13 

3 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 05.12.2013 48/13 

4 Bydelsutvalg 12.12.2013 209/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tar folkehelsemeldingen kortversjon til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tar folkehelsemeldingen kortversjon til orientering. 
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71/13 Informasjonssaker til Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens 

møte 2. desember 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 02.12.2013 71/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Brev fra Bymiljøetaten av 18.11.2013 vedrørende BU-sak 159/13 Svendstuen skole – 

trafikksituasjonen. 

2. Kopi av brev til Bymiljøetaten av 19.11.2013 vedrørende Kanalisering av trafikk 

gjennom Ringerike Gård. 

3. Kopi av brev fra Erik Grimm av 19.11.2013 vedrørende Områderegulering av Fossum, 

Bærum kommune. 

4. E-post fra Kjell Fr. Jacobsen av 20.11.2013 vedrørende Uttalelse vedr. planarbeidet 

for Øvre Smestadvei 1 B. 

 

Tas til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 2.12.2013 og fattet 

følgende vedtak 

 

1. Brev fra Bymiljøetaten av 18.11.2013 vedrørende BU-sak 159/13 Svendstuen skole – 

trafikksituasjonen. 

2. Kopi av brev til Bymiljøetaten av 19.11.2013 vedrørende Kanalisering av trafikk 

gjennom Ringerike Gård. 

3. Kopi av brev fra Erik Grimm av 19.11.2013 vedrørende Områderegulering av Fossum, 

Bærum kommune. 

4. E-post fra Kjell Fr. Jacobsen av 20.11.2013 vedrørende Uttalelse vedr. planarbeidet 

for Øvre Smestadvei 1 B. 

 

Tas til orientering. 

 

 

Oslo, 2.12.2013. 

 

 

 

Arild Gjervan (H) 

leder 


